
Tilstede:
Cathrine Markussen, Lars Farbu, Hilde Lyeng , Laila Nævervei, Magne Krutnes, Lars Lorentzen, John 
Arne Rasmussen, Rita Fjeldavli, Bjørn Tore Bergsnev, Kjell Turmo, Tom Roger Strøm, Kristin 
Nicolaisen.

Saksliste:
Runde med gruppene/hyttene om Aktiviteter 2024,budsjett og årsmelding 2023

a. Langskarneshytta står godt der den står, og samme forfatning som i fjor. En del brukere 
som er å drikker kaffe og slikt. Kanskje litt lite ved, men venter på tillatelser for å fylle på. 
Er også kjørt opp skispor fra Holmen gård og inn til hytta, 10km. Bør søkes til 
Nasjonalparkstyret om friluftsmidler til hytta da den ikke er utleiehytte og er snakk om 
kun for kjøp av ved.

b. Kruttvasshytta går veldig godt, ferdig med de store tingene som skulle bli gjort med 
hytta, og noe annet små pjusk igjen utover året. Ble fyllt opp med grus fremfor hytta og 
fiksa stor plass. Utedo og uthus fikset og div andre ting utvendig. Alcoa dugnad ble 
arrangert med suksess, og fikk inn 27 000,-. Mye leiedøgn tapt grunnet besluttning på 
jakt i Hattfjelldal av rype ble avlyst/fredet.

c. Brynhildvatnet er bra besøkt, men ser utfordringer med omstendighetene rundt å kjøpe 
ny båt og leter etter en smart måte å få den ned skrenten ned mot vannet. Ligger ny båt 
i Hemnes og avventer aksept fra hovedstyret. Så lenge det blir budsjettert i 2024 og har 
pengene på konto er det ingen innvendinger mot det. Sliter litt med logistikken, må opp 
med gass og sånt smått titt og ofte. 

d. Jengelhytta ikke representert i kveldens møte.
e. Litjvasshytta høgd mye ved i 2022, og er nå tomt. Så virker som det er mye brukt. Over 

20 leiedøgn i 2023, så det er rekord. Har fyllt opp diverse forbruksmateriell. Ytrer ønske 
om ny båt, men mangler økonomi per nå. Planer om å få jekket hytta og stabilisere 
hjørnet på hytta som har vært litt problemer. Skal også fylle vedlageret og fikse små ting 
rundt omkring.

f. Lavashytta har hatt laber utleie også i 2023, ca 1/3 av leien som de har hatt de siste 10 
årene. Planlegger vedhugging, og fikse opp div på utsiden av hytta. Ønsker på sikt nytt 
naust på Lavatnet og få revet det som står på Hundålvatnet.

g. Kvinneutvalget har hatt hagleinstruktørkurs for damer, mye dameskyting og 
fluekasterkvelder. Jegerprøver og representert der. Vært på stands for forskjellige 
arrangement og kursing. 

h. Jaktskyteanlegget har gått bra i 2023, stor dugnad på våren var vellykket, fikk skoget, 
ryddet og malet med mere før åpning i Juni, ellers smått vedlikehold med anleggene ila 
sesongen. Ny kaster på jegertrappen fungerer bra, etter små oppstartsproblemer.Ble 
arrangert klubbmesterskap i et utfordrende vær, der det ble utført skyting på elgbanen, 
jegertrap og sporting. Vinnere på hver gren + sammenlagt. Mye skyting og jegerprøver 
generelt. Av aktiviteter i 2024 er det snakk om konkurranser, klubbmesterskap og en del 
som tenker å bruke banen i bedriftsammenheng. Kvinneutvalget har pratet om en 
Proseccocup/Damecup. Skal diskutere videre med utvalget om hvordan vi best kan 
arrangere det. 

i. Fuglehundgruppa har arrangert 2 prøver i 2023, vinterprøven har gått veldig bra. Sliter 
med balansen i budsjettet på prøvene da det er dyrt å arrangere prøver for ca 300 stk. 3 
aversjoner utført i 2023 med god suksess. Ca 30 stykker gjort aversjon på. For 2024 
ganske lik bortsett fra en apportprøve i Kvalforsmarka iløpet av året. Lover å komme seg 
på skytebanen i år, for medlemmene i gruppa sine. 12.02.24 er det kallt inn til 
medlemsmøte i gruppa for å diskutere videre vei i 2024 og utover. 

j. Fiskeutvalget hadde isfiske i Mars 2023 med speiderne, hatt fluekastekvelder på 
Baagneset og fluebindekurs. Fiskesommer 2023 på Mostjønna med premie og pølse og 
salg av vaffler og kaffe. 30 Speidere i drevvatne i Juni, med stangfiske og 
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salg av vaffler og kaffe. 30 Speidere i drevvatne i Juni, med stangfiske og 
kultiveringsfiske. Camp villaks utgikk grunnet for få påmeldte. For 2024 er det tenkt 
isfiske og fluekasterkvelder med potensielt instruktør.

k. Jegerprøven 2023, ca 70 nye jegere for VJFF. 2024, blir et vårkurs og et høstkurs. 

Aktiviteter og legges inn/ut aktivitetskalenderen VJFF
a. Alt av aktiviteter må meldes inn Kommunikasjonsansvarlig John Arne Rasmussen på 

epost. Og samt når det er aktiviteter er det viktig med Navn, telefonummer, 
fødselsnummer og epost. Gjerne bilde/illustrasjoner av aktiviteten.

2.

Ny hovedsponsor - Hva betyr det for gruppene
a. Nye hovedsponsoren vår er Grong Sparebank. Og vil gjerne ha møte og finne ut av 

aktiviteter vi som forening kan ha i samarbeid med Grong Sparebank.
b. Sammen med Grong Sparebank og Nava sport vil det bli sponset jakker til tillitsvalgte i 

gruppene. Samtidig så bør det blitt lagt ut som tilbud for medlemmene å få kjøpt denne 
jakken.

c. Skal høre med Helgelandskraft om de har mulighet til noe sponsing.
i. Forslag:

1) Invitere Grong Sparebank til åpen dag på Kruttvasshytta.
2) Invitere til utforske hytter og jaktskyteanlegget og andre tilbud vi har.

3.

Økonomi og fordeling av midler VJFF
a. Kommer sak til årsmøtet.

4.

Hovedstyrets  forslag til aktiviteter for 2024
a. Hovedstyret må organisere oss bedre for stands på diverse arrangement i Vefsn. Skal vi 

delta, hvordan skal det profileres etc. 
b. Rekruttering må jobbes kontinuerlig med, helst barn og ungdom. JOF jakt og fiskeskolen. 

Vefsn JFF har utført det her før, og med stor suksess. 
c. Må finne dato for medlemskveld/medlemskvelder.
d. Medlemskontakt, felles SMS/Email?
e. Felles medlemstur til en av hyttene våre.

5.

Evt.
a. Saker til årsmøtet i Nordland JFF/Landsmøtet.
b. Se på mulighetene til å leie seg inn på Baagneset for medlemskvelder som en base for 

foreningsaktiviteter.
c. Simulatorstatus og klubblokaler?
d. Få laget en årsmøte sak på Fusvassdraget og omegn.
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